
唐风汉语分班测试步骤说明 

 

参加测试的步骤如下： 

1. 登录网址 http://tangce.net/，点击“学生”图标。 

 

 

2. 进入登录页面后，再次点击“学生”图标，就会出现登录框。在第

一栏中（有 的一栏）填入学号；在第二栏中（有 的一栏）填入密码

123456，点击“登录”，即进入学生个人界面。 

 

3. 在个人界面，能看到“新生分班考试”，点击‘“开始考试”，进入考

试页面答题。 

 

 

4. 题目从易到难，如果你感到题目很难，可以停止答题。我们不建议

学生碰到不会做的题目随机选择答案，否则可能会影响测试的效果。 

 

5. 答题完成以后，点击右上方的“提交”按钮，在弹出的对话框中点

击“确认”按钮，即提交成功。 

                  

http://tangce.net/


How to Take the Placement Test Online? 

The steps of taking the online placement test are as follows: 

1. Log onto the website: http://tangce.net/，click the “学生 Student” icon. 

 

 

2. Then you will see the log-on page. Click the “学生 Student” icon again, 

and you will see a login box as shown below. In the first box( ) , put your 

student number and in the second( ), put the password 123456. Then click 

“登录”， and you will successfully log in.   

 

 

3. On the personal page, you will see “新生分班考试”, click “开始考试”，

and you can start to take the test.  

 

 

4. The questions of the test are arranged from easy to difficult. If you think 

the questions are difficult, you can stop answering it and submit the test 

directly. In order to know your real proficiency of Mandarin, you are not 

expected to guess the answers when you see the difficult questions.  

 

http://tangce.net/


5. When you finish the test, click “提交” on the top right of the page. Then 

you will see a dialog box that asks you to confirm your request, click”确定”, 

then you will successfully submit the test.  

                  
 


